

ALKHEMIST

MICRO- NEEDLING

Please follow these pre and post-treatment instructions to get the most out of your Microneedling treatment at ALKHEMIST.

BEFORE

Avoid active ingredients like AHAs, BHAs and retinoids for at least 7 days prior to your treatment / Avoid neuromodulators and fillers for at least 2 weeks prior / Limit sun exposure, tanning beds and self tanners for at least 2 weeks prior.

AFTER

Avoid intensive exercise, saunas, spas, hot tubs and tanning beds for 48 hours / Avoid direct sun exposure and do not use sunscreen for 24 hours / Avoid touching treated skin unnecessarily. Always wash your hands or use gloves before touching treated skin / For the first 24 hours after treatment, use only skincare products recommended by your esthetician / Avoid make-up for 24 hours.

AVANT

Évitez les ingrédients actifs tels que les AHA, les BHA et les rétinoïdes pendant au moins 7 jours avant le traitement / Évitez les neuromodulateurs et les produits de comblement au moins 2 semaines avant le traitement / Limitez l'exposition au soleil, les lits de bronzage et les autobronzants pendant au moins 2 semaines avant le traitement.

APRÈS

Éviter l'exercice, les saunas, les spas, les bains à remous et les lits de bronzage pendant 48 heures / Éviter l'exposition directe au soleil et ne pas utiliser de crème solaire (après 48 heures, utiliser une crème solaire tous les jours) / Éviter de toucher inutilement la peau traitée. Lavez-vous toujours les mains ou utilisez des gants avant...

APRÈS

... de toucher la peau traitée /
Pendant les 24 heures qui suivent
le traitement, n'utiliser que les
produits de soin recommandés par
votre esthéticienne / Évitez le
maquillage pendant 24 heures.